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ČESKO/UKRAJINA/RUSKO/USA: Chci vás poprosit, jestli byste se každý nepomodlili za zdraví pana
Putina. Protože možná tím, že tam rozbombardoval a roztřískal ty laboratoře, tak způsobil, že třeba
žádná podzimní vlna ničeho nebude.

Protože tam byly různorodé věcí, které by takovou vlnu způsobit mohly a on o tom věděl a asi se mu
nelíbilo, že to má na prahu svého vlastního domova. Myslím si, že mu za to patří dík, že to tam
roztřískal, protože je to nezákonné. Amerika tam měla tyto laboratoře proto, že je nemohla mít
legálně na svém území, a tady do těch poskomunistických zemí to distribuovala, v Gruzii to je, v
zemích bývalého sovětského bloku také.

Soňa Peková v rozhovoru pro Svobodné rádio bez obalu popsala svůj pohled na ukrajinský konflikt z
pohledu možného nebezpečí biologických laboratoří a v nich vyvíjených patogenů. Vzhledem k tomu,
že jsme právě strávili dva roky s koronavirem, který vznikl v zahraniční laboratoři financované tajně
vládou Spojených států, má smysl si to vyslechnou celé.

Všichni vědí, že na Ukrajině byly ty biologické laboratoře. To je informace, kterou já mám léta
letoucí, to není novinka. O tom se ví, jenom se o tom nemluví v mainstreamu. A když se o tom
nemluví v mainstreamu, tak to neznamená, že to není. Prostě to je, Já sleduji tento obor, takže to
vím. Na Ukrajině bylo množství laboratoří, kde se pracovalo s nebezpečnými patogeny, Místa
bombardování na počátku nápadně korelovala s místy, kde ty laboratoře byly umístěny.

 

 

Úryvek z rozhovoru Soni Pekové pro Svobodného rádio ze dne 6.4.2022 od žlutomodrých:

Vyjádření Soni Pekové pro Svobodného rádio v kontextu:

Celý rozhovor se Soňou Pekovou na Svobodném rádiu. O laboratořích na Ukrajině v čase cca 31:20.
Soňa Peková to rozebírá detailněji:
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Pekovou prověřuje policie. Modlitba za Putina jí srazila vaz.
V dnešní době jediné správné pravdy, kdy se bonzáctví podporuje a motivuje, není asi divu, že se o
její slova zajímá policie. Pravděpodobně na základě soudružského udání redaktorky iDnes Kateřiny
Vaníčkové, která o tom hned napsala článek. V úvodu rozhovoru, který publikovalo Svobodné rádio
letos 6. dubna, Soňa Peková hovořila o covidu a škodlivosti očkování proti této nemoci. Když mluvila
o další možné podzimní covidové vlně, zmínila se o laboratořích na Ukrajině.

„Na základě informací z médií byla tato věc předána Úřadu služby kriminální policie a vyšetřování
Policejního prezidia. Pokud bude vyhodnoceno, že jednání naplňuje skutkovou podstatu nějakého z
trestných činů, tak bezpochyby dojde k zahájení úkonů trestního řízení. S ohledem na platnou
legislativu však nelze blíže cokoliv specifikovat,“ uvedl policejní mluvčí.

Podle mainstreamu jde o konspirační teorie, protože je jako ruskou propagandu označují „neziskové“
organizace a „nezávislí“ fact-checkeři. typu manipulatori.cz. Úvah paní redaktorky rozhodně stojí za
pozornost:

„Falešné příběhy o údajných biolaboratořích provozovaných Spojenými státy na Ukrajině jsou
základem ruských dezinformací již od nezákonné anexe Krymského poloostrova v roce 2014.“

„Když vypukla pandemie covidu-19, Rusko se spojilo s Čínou, aby dále umocnily nepravdivé tvrzení o
amerických laboratořích na Ukrajině, cílem bylo vyvolat pochybnosti, zda koronavirus nepochází z
jedné z údajných laboratoří „kontrolovaných USA“, uvádí zpráva z dubna 2021 od Daily Beast.“

Jinými slovy Rusko s Čínou plánovaly Ukrajinu od roku 2019, aby dezinformovaly o laboratořích,
jejichž skutečnost přiznaly i Spojení státy.

Ministerstvo obrany USA financovalo laboratoře na Ukrajině.
Tucker Carlson – Biolaboratoře na Ukrajině
Kontroloři faktů opět těsně vedle. Ještě před pár dny tzv. konspirační teorie se opět ukázaly být
pravdivé. Proč se něco takového vláda USA snaží zatajit a další souvislosti, nad kterými se v tomto
segmentu zamýšlí a ozdrojovaně dává do souvislostí Tucker Carlson z Fox News.

Při své výpovědi pod přísahou v otevřeném slyšení před senátním výborem pro zahraniční vztahy
náměstkyně ministra zahraničí zodpovědná za Ukrajinu Victoria Nuland na dotaz “ Má Ukrajina
chemické nebo biologické zbraně“, odpověděla:

„Ukrajina má zařízení pro biologický výzkum, o které se teď vlastně docela obáváme, že
by je ruské síly mohly chtít získat pod kontrolu. Takže pracujeme s Ukrajinci na tom, jak
mohou zabránit tomu, aby se jakýkoliv z těchto výzkumných materiálů dostal do rukou
ruských sil, pokud by se přiblížily.“

Ministerstvo obrany USA se chlubí na svém webu otevřením biologické laboratoře na Ukrajině v roce
2010:
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Národní akademie věd USA v roce 2011 vysvětluje, že laboratoř v Oděse „je zodpovědná za
identifikaci zvláště nebezpečných biologických patogenů“.
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